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Pozdravljeni, 

Zadeva: Ustno svetniško vprašanje na podlagi 98. člena Poslovnika MOL – Zastrupitev vode v 

Maximarketu - ukrepi Mestne uprave Mestne občine Ljubljana za zaščito zdravja občank in občanov 

Pozdravljeni, 

Pred več kot enim mesecem, so zaradi zastrupljene vode, ki so jo pili v Maximarketu, začeli zbolevati 

ljudje. Po uradnih podatkih Nacionalnega inštituta za javno zdravje se je z vodo v Maximarketu 

zastrupilo 548 ljudi. Voda je zastrupljena tudi še po 37 dneh, kljub zatrjevanju pristojnih, da so izvedli 

vse sanacijske ukrepe. Prav tako javnost in bolniki do danes niso bili obveščeni, kako je prišlo do 

zastrupitve, kaj je bil razlog in kaj je bil vir zastrupitve. Zaskrbljujoče je, da so ljudje vsaj tri dni pili 

zastrupljeno vodo, preden so pristojni ukrepali. Oboleli so poročali o hudi slabosti, driski, bruhanju, 

vrtoglavici in izjemno slabem splošnem počutju, ki je pri večini trajalo cel teden, pri nekaterih tudi 14 

dni. Mnogi tudi po enem mesecu še čutijo posledice. Po podatkih NIJZ naj bi bile v vodi fekalije oz. 

izločki človeškega izvora. Ta zastrupitev vode v Ljubljani, je še eno v vrsti opozoril, kako velika 

nevarnost grozi Ljubljani in Sloveniji s kanalom C0.  

 

Kako boste očistili 1100 kilometrov vodovodnega omrežja v Ljubljani in še vodovodne inštalacije v 

vseh ljubljanskih objektih, če je problem v Ljubljani očistiti nekaj sto metrov vodovodnih cevi v eni 

malo večji stavbi? Predvsem pa, če bi bila zastrupljena voda zaradi kanala C0, ne bi bile zastrupljene 

samo cevi, ampak bi bil zastrupljen vir kjer se črpa ljubljanska voda. Ta voda se zbira v plasteh prodca, 

ki je obdan z bakterijami, ki čistijo našo vodo. Vendar, ko so koncentracije fekalij prevelike te bakterije 

odmrejo. Ko bi prišlo do uničenja tega naravnega filtra s koncentriranimi kanalizacijskimi odplakami iz 

kanala C0, bi bil ta najboljši možen naravni vodni filter, ki je tukaj že tisočletja uničen po mnenju 

strokovnjakov vsaj za 50 ali 100 let, lahko pa tudi trajno. S tem pa bi tudi Ljubljana ostala za 50, 100 let 

ali pa trajno brez tega vira pitne vode. In Ljubljana drugega vira pitne vode nima! 

Zanima me, v kolikšnem času bi Mestna uprava Mestne občine Ljubljana zagotovila čiščenje 1100 

kilometrov vodovodnega omrežja v Ljubljani in še vodovodne inštalacije v vseh objektih v Ljubljani, če 

bi prišlo do zastrupitve vode zaradi kanala C0? Od kje bi bila v tem času čiščenja zagotovljena oskrba s 

pitno vodo? Kje je zapisan ta akcijski načrt? Še posebej to sprašujem v luči tega, da je podjetje 

Hidroinženiring d.o.o., ki je pripravljalo projekte za kanal C0 v stečaju.  
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